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Startup Guide/入門指南
Sound Bar : HT-S350

1 Connecting a TV
連接電視機

YES/是

Are there any HDMI IN jacks labeled “ARC” on your TV?
電視機是否有標示為“ARC”的HDMI IN插孔？

Blu-ray Disc™ player, 
cable box or satellite 
box, etc.
Blu-ray Disc™播放
器、有線電視盒或衛
星電視盒等

HDMI cable (not supplied)
HDMI連接線（無附帶）

HDMI cable (not supplied)
HDMI連接線（無附帶）

Optical digital cable (supplied)
光纖數位線（附帶）

Blu-ray Disc player, 
cable box or satellite 
box, etc.
Blu-ray Disc播放
器、有線電視盒或衛
星電視盒等

NO/否

Note

•	Make sure that the cable is firmly inserted.
•	To use the Control for HDMI function, connect the Bar Speaker and your TV with an HDMI cable (not 

supplied).
•	 If you select “YES,” enable the Control for HDMI function on the TV. Otherwise, there will be no TV 

sound output from the Sound Bar.
•	 If you select “NO,” connect the TV and the Bar Speaker with not only an HDMI cable (not supplied), but 

also the optical digital cable (supplied). Otherwise, there will be no TV sound output from the Sound 
Bar. Check the shape of the optical digital cable’s connecters and the jacks on the TV and the Bar 
Speaker. Insert the connecters into the jacks in the right directions. If you forcibly insert the connecters 
in the wrong directions, the connecters and the jacks may be damaged.

註

•	確定連接線已插牢。
•	若要使用HDMI控制功能，請使用HDMI連接線（無附帶）連接主動式揚聲器系統和電視機。
•	如果選擇“是”，啟用電視機的HDMI控制功能。否則，主動式揚聲器組合將不會輸出電視機聲音。
•	如果選擇“否”，同時透過HDMI連接線（無附帶）和光纖數位線（附帶）連接電視機和主動式揚聲器系統。
否則，主動式揚聲器組合將不會輸出電視機聲音。請檢查光纖數位線連接器與電視機及主動式揚聲器系統插
孔的形狀。以正確的方向將連接器插入到插孔內。如果您以錯誤方向強力插入連接器，連接器與插孔可能會
損壞。

What’s in the box
盒中內容

Bar Speaker (1)
主動式揚聲器系統（1）

Subwoofer (1)
主動式重低音揚聲器（1）

Remote control (1)
遙控器（1）

R03 (size AAA) battery (2)
R03（AAA大小）電池（2）

Optical digital cable (1)
光纖數位線（1）

WALL MOUNT TEMPLATE (1)
壁掛式安裝模板（1）

Operating Instructions
使用說明書

Startup Guide (this document)
入門指南（本文件）

Refer to the Operating Instructions (separate document) for the 
following methods.
•	Mounting the Bar Speaker on a Wall
•	Connecting Sony TV with the BLUETOOTH Function Wirelessly

請參閱使用說明書（另外的文件）以瞭解下列方法。
•	在牆壁上安裝主動式揚聲器系統
•	無線連接具有BLUETOOTH功能的Sony電視機

2 Setting up the remote control
設定遙控器

3 Turning on the TV
開啟電視機的電源

Blu-ray Disc player, cable 
box or satellite box, etc.
Blu-ray Disc播放器、有
線電視盒或衛星電視盒等

Power ON
電源開啟

4 Turning on the Sound Bar
開啟主動式揚聲器組合

 Power indicator 
(green)
電源指示燈（綠色）



/

	Connect the AC power cords (mains leads) of the Bar Speaker and subwoofer 
to the AC outlet (mains).
The remote control of the Sound Bar does not work until all the indicators on the Bar 
Speaker are turned off.

	Press  (power) on the remote control of the Sound Bar.
All of the indicators on the Bar Speaker light up in sequence for a few seconds, and then 
only the TV indicator lights up.

	Confirm that the power indicator of the subwoofer is lit in green.
If the power indicator of the subwoofer is lit in green, the connection with the Bar 
Speaker is established.
If not, refer to “Subwoofer” of “Troubleshooting” in the Operating Instructions (separate 
document).

	將主動式揚聲器系統和主動式重低音揚聲器的交流電源線連接到交流電插座。
在主動式揚聲器系統上的所有指示燈都熄滅之前，主動式揚聲器組合的遙控器沒有作用。

	按下主動式揚聲器組合遙控器上的（電源）。
主動式揚聲器系統上的所有指示燈依序亮起數秒之後，只有TV指示燈亮起。

	確認主動式重低音揚聲器的電源指示燈亮綠色。
如果主動式重低音揚聲器的電源指示燈亮綠色，表示主動式揚聲器系統的連接已完成。
否則，請參閱使用說明書（另外的文件）中“故障排除”的“主動式重低音揚聲器”。

5 Listening to audio
聆聽音訊

/

 +/–

TV

SW  +/–

	Make sure that the TV indicator on the Bar Speaker lights up.
When the TV indicator on the Bar Speaker does not light up, press TV on the remote 
control of the Sound Bar to select the TV input.

	Adjust the volume by pressing  +/– on the remote control of the Sound Bar. 
Adjust the subwoofer volume by pressing SW  +/– on the remote control of 
the Sound Bar.

	確保主動式揚聲器系統的TV指示燈亮起。
如果主動式揚聲器系統的TV指示燈沒有亮起，請按下主動式揚聲器組合遙控器上的TV以選擇
TV輸入。

	按下主動式揚聲器組合遙控器上的 +/-，以調整音量。 
按下主動式揚聲器組合遙控器上的SW  +/-，以調整主動式重低音揚聲器音量。

Note

•	Depending on the order in which you turn on the TV and the Sound Bar, the Sound Bar may be muted 
and the MULTI CH and BLUETOOTH indicators flash repeatedly. If this happens, turn on the TV first, and 
then the Sound Bar.

•	Do not place magnetic cards on the Sound Bar or near the Sound Bar.

註

•	視您開啟電視機與主動式揚聲器組合的順序而定，主動式揚聲器組合可能會靜音，而且MULTI CH和
BLUETOOTH指示燈會重複閃爍。如果發生此狀況，請先打開電視機，再啟動主動式揚聲器組合。

•	請勿將磁卡放在主動式揚聲器組合上或主動式揚聲器組合附近。
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